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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A szociális dolgozók az oltásból is kimaradnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány több képviselője az elmúlt időszakban nagyon helyesen úgy nyilatkozott, hogy amikor
rendelkezésre  áll  Magyarországon  vakcina,  akkor  elsőként  az  egészségügyi  dolgozókat  fogják
beoltani. Azonban aggodalomra ad okot, hogy a megszólalók nem említették a szociális dolgozókat
az első körben oldandók között, miközben a napokban elvégzett tömeges tesztelések szerint is az
idősotthonokban a legmagasabb az átfertőzöttség.

Sajnos  a  kormány  a  vírus  megjelenése  óta  levegőnek  nézi  a  szociális  dolgozókat,  amit  elég
egyértelműen bizonyít, hogy se az egyszeri félmillió forintos bérkiegészítést, sem az egészségügyi
dolgozóknak  járó  ingyenes  utazást  nem  volt  hajlandó  megadni  nekik,  miközben  teljesen
egyértelmű, hogy ők is a frontvonalban küzdenek a járvánnyal. Ezért arra szeretném kérni, hogy
oszlassa el az aggodalmakat és válaszoljon nagyon egyértelműen: a kormány már nyilván létező
intézkedési  terve  szerint  a  szociális  dolgozók  az  egészségügyi  dolgozókkal  egyszerre  vagy
közvetlenül utánuk fogják megkapni az oltást, vagy a kormány ezúttal is megfeledkezik róluk?

Válaszát előre is köszönöm.

Budapest, 2020.12.02.

Üdvözlettel,

Ungár Péter

LMP


